
L e s z k o v s z k i  Tibor

Aki egyetért azzal a javaslattal, mely szerint tekintse a 
Képviselő-testület első olvasatnak a gazdasági program- 
tervezetet, és a március havi képviselő-testületi ülésre 
ismételten kerüljön beterjesztésre a javasolt 
kiegészítésekkel, valamint a költségek feltüntetésével - 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 12 igen. szavazattal, 4 nem 
szavazattal, 6 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta:

..1/1995. (II. 9.) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
Várpalota város Önkormányzatának 1995-1998. évi 
gazdasági programját első olvasatnak tekinti.
Felkéri az előterjesztőket, hogy az 1995. márciusi 
képviselő-testületi ülésre a kiegészítésekkel együtt 
költségszámítások feltüntetésével terjesszék a 
Képviselő-testület elé.

Határidő: 1995. márciusi képviselő-testületi ülés
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 

Dr. Czeidli István jegyző

5.) Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
1995. évi első ülésszakának munkaterve

A n g y a l  Péterné

A Péti Részönkormányzat 3 igen szavazattal, 1 nem 
szavazattal a munkatervet, mint alapot elfogadásra 
javasolja.

Dr. S z i l á g y i  Tibor

A Környezetvédelmi Bizottság egyhangúlag javasolja 
elfogadásra.
T r á n s z k y  László

A Városrendezési és Kommunális bizottság 9 igen 
szavazattal javasolja a március havi feladatok közé



felvenni a közterület-felügyelet tevékenységéről szóló 
beszámolót, a Közüzemi Vállalat beszámolóját pedig 
áprilisban.
D o m o k o s  István

A Beruházási Bizottság javasolja a június hónapra a 
Városi Televízió közszolgálati tevékenységének
értékeléséről szóló beszámoló minden bizottság által 
történő megtárgyalását.
A Bizottság javasolja a február havi testületi ülés 
napirendje közé felvenni a gázberuházáshoz való lakossági 
hozzájárulás ügyének ismételt megtárgyalását.
T ó t h  Kálmán

Az Önkormányzat rendeletileg szabályozta, hogy mielőtt a 
Közüzemi Vállalat leadná mérlegét, a Pénzügyi 
Bizottságnak be kell mutatni. A Képviselő-testületnek 
csak ez után tudunk beszámolni az 1994. évi 
tevékenységünkről, ami június hónapban lenne esedékes.
S u r á n y i Pál

Az Oktatási-, Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag 
javasolja elfogadásra a munkatervet.
Dr. S z a b ó  Gyula

Az Egészségügyi-, Szociális és Lakásügyi Bizottság 
rendeletmódosítási javaslatot kíván előterjeszteni a 
közérdekű célból juttatott lakások megvásárlására 
vonatkozóan a márciusi testületi ülésre.
A Közüzemi Vállalat adjon tájékoztatást a lakáseladások 
helyzetéről a márciusi ülésre.
F a 1 u s s y Sándor

A Jogi és ügyrendi Bizottság javasolja, hogy a március 
hónapban kerüljön a Képviselős-testület elé a 
Közterületfelügyelet beszámolója, míg a Közüzemi Vállalat 
beszámolója pedig április hónapban kerüljön a Képviselő- 
testület elé.
Dr. B a k o n y i  Csilla

Az Inotai Részönkormányzat javasolja felvenni a március 
hónaphoz a Közterületfelügyelet tevékenységéről készült 
beszámoló Képviselő-testület elé való terjesztését.



Az április havi testületi ülésre pedig a Közüzemi 
Vállalat teljes tevékenységét felölelő beszámoló is 
szerepeljen a napirendi pontok között.

L e s z k o v s z k i  Tibor

A Közüzemi Vállalat beszámolója június hónapban kerülhet 
beterjesztésre a Képviselő-testület elé.
Aki egyetért azzal, hogy a Közterületfelügyelet 
tevékenységéről készült beszámoló kerüljön be a 
Képviselő-testület 1995. évi első ülésszakának március 
havi munkatervébe, kérem szavazzon.
A Képviselő-testület 22 igen szavazattal egyetértett 
azzal a javaslattal, mely szerint a Közterületfelügyelet 
tevékenységéről készült beszámoló kerüljön be a 
Képviselő-testület 1995. évi első ülésszakának március 
havi munkatervébe.
Aki egyetért azzal, hogy a Közüzemi Vállalat 1994. évi 
gazdálkodásáról készült beszámoló kerüljön be a 
Képviselő-testület 1995. évi első ülésszakának június 
havi munkatervébe, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal egyetértett 
azzal a javaslattal, mely szerint a Közüzemi Vállalat
1994. évi gazdálkodásáról készült beszámoló kerüjön be a 
Képviselő-testület 1995. évi első ülésszakának június 
havi munkatervébe.

Aki egyetért azzal, hogy a júniusi testületi ülésre 
tervezett - "Beszámoló a Városi Televízió közszolgálati 
tevékenységének értékeléséről" tárgyú anyagot minden 
bizottság előzetesen tárgyalja meg, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 3 
tartózkodással egyetértett azzal a javaslattal, hogy a 
júniusi Képviselő-testületi ülésre tervezett "Beszámoló a 
Városi Televízió közszolgálati tevékenységének 
értékeléséről" tárgyú anyagot minden bizottság előzetesen 
tárgyalja meg.

Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a Közüzemi 
Vállalat a bérlakások eladásának helyzetéről számoljon be 
a Képviselő-testület március havi ülésén, kérem 
szavazzon.
A Képviselő-testület 21 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadta azt a javaslatot, hogy a Közüzemi 
Vállalat a bérlakások eladásának helyzetéről számoljon be 
a Képviselő-testület március havi ülésén.



Aki egyetért azzal, hogy az Egészségügyi-, Szociális és 
Lakásügyi Bizottság rendeletmódosítási javaslatot kíván 
előterjeszteni a közérdekű célból juttatott lakások 
megvásárlására vonatkozóan a márciusi Képviselő-testületi 
ülésre, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, 4 tartózkodás 
mellett egyetértett azzal, hogy a közérdekű célból 
juttatott lakások megvásárlására vonatkozóan a 
rendeletmódosítás tervezete kerüljön be a Képviselő- 
testület márciusi ülésére.

Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a Képviselő- 
testület március havi ülésének napirendjére kerüljön be a 
gázberuházáshoz való lakossági hozzájárulás ügyének 
ismételt megtárgyalása - kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal egyetértett 
azzal a javaslattal, hogy a Képviselő-testület március 
havi ülésének napirendjére kerüljön be a gázberuházáshoz 
való lakossági hozzájárulás ügyének ismételt 
megtárgyalása.

Aki ezekkel a módosításokkal együtt elfogadja Várpalota 
város Önkormányzati Képviselő-testületének 1995. évi első 
ülésszakának munkatervét, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

.../1995. (II. 9.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
a módosításokkal együtt elfogadja 1995. 
évi első ülésszakának munkatervét.

Határidő: 1995. február 28.
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 

Dr. Czeidli István jegyző

6.) Beszámoló az 1994. évi intézményi gazdasági, pénz
ügyi ellenőrzés tapasztalatairól
A költségvetési intézmények 1995. évi ellenőrzési 
programja



S u r á n y i Pál

Az Oktatási-, Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag 
javasolja az előterjesztés elfogadását.

B á t o r  Antal

A Pénzügyi-, Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság 6 igen 
szavazattal javasolja az előterjsztés elfogadását.

A n g y a l  Péterné

A Péti Részönkormányzat 4 igen szavazattal, 2 
tartózkodással javasolja az előterjesztés elfogadását.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal, a következő 
határozatot hozta:

.r./1995. (II. 9.) számú képviselő-testületi hatarozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
elfogadta az 1994. évi intézményi gazdasági, pénz
ügyi ellenőrzés tapasztalatairól készített beszá
molót.

Határidő: a határozat megküldésére: 1995. február 28. 
Felelős: Dr. Czeidli István jegyző

L e s z k o v s z k i  Tibor

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy aki az 
előterjesztésben foglalt ellenőrzési programmal egyetért, 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta.



20/1995. (II.9«) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
1995. évre az alább felsorolt intézmények 
ellenőrzését rendeli el.

Intézmény megnevezése Ellenőrzés
időpontja jellege

1. Zrínyi Ilona Általános Isk. április átfogó
2. Közművelődési GAESZ május átfogó
3 . Thuri György téri Ált. Isk. szeptember átfogó
4. Népjóléti Gondozási Központ november átfogó
5. Témavizsgálat minden intézménynél

(térítési díjak, analitikák vezetésének 
ellenőrzése)

Feladatul szabja meg a Pénzügyi Ellenőrző,
Vagyongazdálkodási és Ellátásszervezési Bizottság
számára, hogy felkérés alapján a pénzügyi 
ellenőrzésekbe működjön közre.

Határidő: 1996. február 28. 
Felelős: Dr. Czeidli István jegyző

7.) Javaslat a háziorvosi ügyeleti szolgálat díjazására

L e s z k o v s z k i  Tibor

Az előterjesztést leveszem a mai ülés napirendjéről.

Dr. C z e i d l i  István

Az ezzel kapcsolatos egyeztetés folyamatban van, ezért 
javasoltam az előterjesztést levenni a napirendről.

8.) Képviselő-testületi hozzájárulás megadása önkor
mányzati tulajdonú közterületek igénybevételére 
gázvezeték hálózat létesítés céljából



T r á n s z k y  László

A Városrendezési és Kommunális Bizottság egyhangúlag 
javasolja határozat-tervezet elfogadását.

D o m o k o s  István

A Beruházási Bizottság egyhangúlag javasolja a határozat- 
tervezet elfogadását.

Dr. C z e i d l i  István

A határozat határideje: azonnal, felelőse pedig a jegyző.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Aki egyetért a határozat-tervezettel, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

..1/1995. (II. 9.) számú képviselő-testületi
határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
hozzájárulását adja, hogy az önkormányzati tulaj
dont képező közterületeket gázvezeték létesítése 
céljából igénybe vegyék.
Felkéri a Jegyzőt, hogy a törvény és egyéb jogsza
bályi előírásoknak megfelelően a területfelhaszná
lási engedélyt a KÖGÁZ Rt. (Nagykanizsa, Zrínyi 
Miklós u. 32.) kérelmére adja meg.
Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Czeidli István jegyző

9.) Várpalota (Pétfürdő) 400 fős szálló melletti terü
let visszavásárlása

A n g y a l  Péterné

Nem sikerült a Péti Részönkormányzatnak döntésre jutnia. 
A február 13-ai ülésre meghívjuk az érintetteket.



L e s z k o v s z k i  Tibor

Ezt az előterjesztést leveszem napirendről. A február 23- 
ai testületi ülésre ismételten beterjesztésre kerül az 
anyag.

Bejelentések:

1 .)
S a j t o s  János

Inota városrészben felül kellene vizsgálni az utak 
állagát. A japán program befejezése nagyon távol van. 
Nehéz a közlekedés, sok olyan út van, amelyet kátyúzni 
kellene.
L e s z k o v s z k i  Tibor

Az önkormányzati rendeletben meghatározottak szerint az 
utak kezelője a Közüzemi Vállalat. A balesetveszély 
elhárításáról nekik kell gondoskodniuk. Hiába viszik fel 
a jelenlegi habarcsra a murvát, ez nem megoldás. De ez az 
állapot igaz a város több útjára is.
2 .)
S a j t o s  János

Problémák vannak a közvilágítással kapcsolatban is Inotán 
a Radnóti utca és a Damjanich utca kereszteződésénél, a 
lámpák szakaszosan égnek. Nem tudom, ezt ki vizsgálta 
eddig meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Lakics Pál adott jelentést a közvilágítás helyzetéről, 
amely Inotán 90 %-os.
Itt teszem meg javaslatomat, hogy a Skála Áruház és a 
Jószerencsét Művelődési Központ közötti szakaszon is 
hozzák 90 %-os szintre a közvilágítást.
3.)
M o l n á r  László

A péti Sugár út világításával kapcsolatosan problémák 
vannak, ha a jégpályán elalszanak a fények, akkor fennáll



a balesetveszély. Kérem, hogy a Városgazdálkodási Iroda 
tegye meg a szükséges intézkedéseket.

4.)
M o l n á r  László

Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy a péti gyár 
melletti erdősávban rendszeresen vágják az élő fákat.
L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez nem önkormányzati tulajdonú terület, nincs ellenőrzési 
jogkörünk.
5.)
F a 1 u s s y Sándor

A Közterületfelügyelet beszámolóját a Jogi Bizottság 
ülésén javasoltam felvenni a munkatervbe. Péten 
nemrégiben két gyermekbaleset volt. Az egyiknek az volt 
az oka, hogy már legalább 1 éve a Horizont ABC előtti 
járdaszakaszt az autók parkolónak használják. A 
teherautók is itt rakodnak, egyébként a múltkor 
rendőrautót is láttam ott megállni.
6 .)
J á m b o r  Attila

A felsőinkámi úttól Jókai útig szilárd burkolat 
szükséges, a buszállomásra itt járnak kérészül a 
városlakók.
L e s z k o v s z k i  Tibor

Ezt a javaslatot a Városrendezési és Kommunális 
Bizottságnak javasolom figyelmébe.
7.)
S a j t o s  János

Inotán a Radnóti utcában van még egy probléma, vágják az 
élő szederfákat.
Kérem a Közüzemi Vállalatot, hogy pótolják a kivágott 
fákat.



8 .)
B á t o r  Antal

Kaphatnánk-e a japán gázprogram állásával kapcsolatosan 
tájékoztatást?
L e s z k o v s z k i  Tibor

Jegyző úrral a Pénzügyminisztériumban tárgyaltunk ez 
ügyben. A Pénzügyminisztérium és az MNB közötti megbízási 
szerződés a kölcsön folyósítására vonatkozóan elkészült, 
aláírására a jövő héten kerül sor. Öt kereskedelmi 
banktól kaptunk ajánlatot. A Képviselő-testületeknek 
nyilatkozniuk kell, hogy a hiányzó forrást biztosítják. A 
VREIPO közhasznú társaság formájában való működését a 
Képviselő-testület elfogadta, az alapító okirat 
szövegezés alatt van. Ezt a Kormány elé kell vinni 
jóváhagyásra. Az iroda vezetője Kiss László úr 
személyében megválasztásra került. A Környezetvédelmi 
Minisztériumban az a döntés született, hogy aláírási 
joggal hatalmazták fel Kiss László urat és Dr. Diószegi 
Ágnest, akik az önkormányzatok felhatalmazása alapján 
írhatnak alá. Remény van arra, hogy március közepén a 
mérnökkonzultáns szervezet is bekapcsolódik a munkába és 
kereskedelmi bankok kijelölésével hozzáférhetünk a 
kölcsönhöz. 1996. júliusáig Budapesten működik az iroda, 
majd utána Várpalotán. A gáz és a szennyvíz együttes 
végrehajtását kell célul tűznünk, ebben meg is egyeztünk 
Kiss úrral, a program azonban még nem indítható, a 40 %- 
os saját rész sem áll rendelkezésre.
9.)
D a n c s ó Mária Éva

Úgy értesültem, hogy bizonyos területeken az 
ivóvízhálózat és csővezetékrendszer elég elavult. Ha 
összekötik a gáz- és a szennyvízprogramot, akkor érdemes 
lenne ezek cseréje is.
L e s z k o v s z k i  Tibor

Múlt csütörtökön a Vízmű vezetőivel való találkozáskor 
megegyeztünk abban, hogy a Vízmű saját fejlesztési kerete 
terhére tervezi a részleges felújítások elvégzését, ennek 
szinkronba hozatala elengedhetetlenül szüksges.



1 0. )
D e á k  Istvánné

A kenyérgyári buszmegállónál és a gyalogátkelőhelynél 
szükségesnek tartom tábla kihelyezését. A Dankó utca 
épülete előtti utcaszakasz kinek a kezelésében van? A 
járdák állaga igen rossz, nincsenek rendszeresen 
takarítva.
L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez a szakasz önkormányzati tulajdonban van. Az utak 
takarítása és a hóeltakarítási munkálatok külön ütemterv 
szerint haladnak. Az utak 1/3-a rendszeresen takarítva 
van, ez a szakasz nem tartozik az 1/3-ba.
1 1.)
D o m o k o s  István

A Fő-téren lakók megkerestek azzal, hogy a Fő-tér 
környékét a Faller Jenő Szakközépiskola és 
Szakmunkásképző Intézet és az Orvosi Rendelő kéményeiből 
kijövő füstgázok szennyezik. Meg kellene vizsgálni, nem 
lehetne-e a rendelőt a hőközpontra rákötni?
L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez már korábban is felmerült, akkori költsége 500 EFt 
volt.
1 2 . )

S u r á n y i Pál

Csak tájékoztatásnak mondanám, hogy ajánlatot kapott 
városunk a Játék határok nélkül elnevezésű játékban való 
részvételre. Ez több millió forintba kerülne a városnak, 
azért nem hiszem, hogy most aktuális lenne.
13. )
T r á n s z k y  László

Másfél hete lakossági fórumot hívtunk össze a Hősök terei 
lakásokkal kapcsolatosan. A lakók megtagadták a hődíjak 
megfizetését. A ház külső falára felszerelt érzékelő 
szélvédett helyen van. Meg kell vizsgálni, hogy napfényes 
időszakban megfelelően szabályoz-e, mert a tapasztalat 
az, hogy a téli időszakban enyhüléskor jelentősen



visszaáll a fűtés. írásbeli választ kérek arra 
vonatkozóan, hogy az érzékelő műszakilag megfelelő-e.
L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez a kérdés elhangzott a lakossági fórumon is, ahol 
megjelent a Közüzemi Vállalat igazgatója?
T r á n s z k y  László

Nem hangzott el ez a kérdés.
14.)
T r á n s z k y  László

A továbbiakban még egy bejelentésem lenne: Péten a strand 
előtt volt egy öreg fa, kb. 1,20 m magas, 60 cm-es 
átmérővel, kivágták. De többször tapasztaltam, hogy élő 
fákat vágnak ki. Nem tudom ki az a szakember, és mi 
alapján állapítja meg, hogy melyik fa kerüljön kivágásra.
T ó t h  Kálmán

Várpalota belterületén csak a Jegyző úr írásos 
engedélyével lehet élő fát kivágni. Azt a fát, amelyik 
balesetveszélyes, vagy egyéb okok miatt kivágásra szorul, 
azt vágják ki a Közüzemi Vállalat dolgozói, de pótlási 
kötelezettséggel.
15. )
F a 1 u s s y Sándor

A közhasznú társaság megalapításához néhány módosítással 
a Képviselő-testület hozzájárult. A Társasági Szerződés 
ennek megfelelően lett-e aláírva.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez a szerződés majd visszakerül a Képviselő-testület elé 
jóváhagyásra, még nincs aláírva.
16. )
T ö r z s ö k  Károly

A Cseri-parkerdő 18 magánszemély tulajdona lett, amely 
továbbra is igény esetén jóléti célokat is szolgál. Ezt a 
tulajdonosok is tudomásul vették.


